
gemeente Rheden

Vragen of inspreken? 
griffie@rheden.nl

Jaargang 8 | nr. 1 | 24 januari 2024
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Uitgelicht

Dit is een uitgave van de 
gemeente Rheden
Postbus 9110
6994 ZJ De Steeg
T: (026) 49 76 911
e-mail: griffie@rheden.nl / 
raadsleden@rheden.nl 
website: www.rheden.nl/
gemeenteraad 
twitter: @RaadRheden

De volledige agenda en stukken zijn te vinden op www.rheden.nl/gemeenteraad. Alle vergaderingen van de 
gemeenteraad zijn openbaar toegankelijk. De vergaderingen zijn daarnaast live online te volgen of terug te 
kijken via www.rheden.nl/gemeenteraad 

Uit hoeveel leden de gemeente-
raad bestaat, ligt aan het aantal 
inwoners van de gemeente. Onze 
gemeente bestaat uit 27 raadsle-
den met op dit moment 9 actieve 
partijen. Op basis van de uitslag 
van de verkiezingen vormen 1 of 
meerdere raadsleden een fractie 
in de gemeenteraad.

De gemeenteraad vergadert 
maandelijks en neemt besluiten. 

Ook vertegenwoordigen zij de 
inwoners van de gemeente. 
Verder stelt de gemeenteraad 
een budget vast en benoemt of 
ontslaat wethouders. Besluiten 
worden door de gemeenteraad 
met een meerderheid genomen. 
Met jouw stem beïnvloed je de 
stem van jouw partij. Hoe groter 
de fractie hoe meer invloed deze 
partij heeft.  

Van de partij      
Jij hebt inspreekrecht!
De gemeenteraad wil graag horen wat jij vindt van voorstellen 
waarover de raad besluit. Daarom kan jij als inwoner je mening 
geven tijdens de oriënterende en de voorbereidende vergaderin-
gen van de gemeenteraad op dinsdagavond. Dat heet inspreken. 
Dit kan op 2 manieren.

Het onderwerp staat op de agenda:
Je kunt inspreken voor alle onderwerpen die op de agenda staan 
van een oriënterende en voorbereidende vergadering. Als 
inspreker heb je maximaal 5 minuten inspreektijd. De voorzitter 
geeft je het woord en na jouw bijdrage kunnen de raadsleden 
vragen stellen. Tijdens de raadsvergadering is het niet meer 
mogelijk om in te spreken.

Uw onderwerp staat niet op de agenda:
Voor onderwerpen die niet op de agenda van een vergadering 
staan kan je inspreken tijdens het raadsspreekuur van de oriën-
terende vergadering. Dit is handig als je een vraag, verzoek, idee 
of probleem hebt die je aan alle raadsfracties wilt voorleggen. 
Tijdens het raadsspreekuur mag niet worden ingesproken 
over onderwerpen waar jij bezwaar of beroep tegen hebt 
aangetekend.
Wanneer je gebruik wilt maken van jouw inspreekrecht vragen 
wij je vooraf te melden bij de griffie via griffie@rheden.nl 

De gemeenteraad is het hoogste orgaan van de gemeente en wordt 
iedere vier jaar rechtstreeks gekozen door de inwoners van de 
gemeente. De raad vertegenwoordigt daarmee jou! In deze rubriek 
vindt je elke maand informatie over de werkwijze van de gemeente-
raad.  Dit keer: de gemeenteraad

Weet u wat een raadslid doet? En waar de gemeenteraad beslui-
ten over neemt? Als inwoner van de gemeente Rheden heeft u 
dagelijks te maken met het werk van de gemeenteraad zonder dat 
u dat misschien weet. Als inwoner kunt u op verschillende manier 
invloed uitoefenen op de gemeentepolitiek. De gemeenteraad 
van Rheden vindt het belangrijk inwoners hier meer over te vertel-
len. Daar is de pagina ‘van de gemeenteraad’ een voorbeeld van. 
Deze pagina verschijnt maandelijks een week voor de raadsverga-
dering in de Regiobode. 

Introductie 

30 januari Raadsvergadering

6 februari Voorbereidende vergadering

20 februari Oriënterende vergadering

27 februari Raadsvergadering

Van de partij Van de partij
De samenleving centraal 

Wat is goede inwonersparticipatie? Over die vraag buigt de 
gemeenteraad zich deze maand. Voor GroenLinks is participatie 
een van de belangrijkste onderwerpen van de gemeente. Het 
gaat over U, maar ook over de samenleving en hoe wij de inwo-
ners een rol geven bij de gemeente. 
Voor GroenLinks begint de participatie met een herkenbare en 
aanspreekbare overheid. De relatie met de inwoners moet goed 
zijn, immers de inwoners zijn de gemeente. GroenLinks staat 
voor doorlopende inbreng van inwoners om de plannen aan te 
scherpen en te toetsen. Dit niet alleen in het fysieke domein 
maar juist bij alle vraagstukken die de samenleving raken. 
Nieuw beleid in de jeugdzorg? Niet voordat er met de jongeren, 
hulpverleners en andere betrokkenen is gesproken! Inwoners 
zijn nodig voor hun deskundigheid en ervaringen. 
GroenLinks staat er ook voor dat alle inwoners gehoord worden. 
Wij zijn heel blij met alle buurt- en wijkverenigingen, belangen-
organisaties en actieve verenigingen. Deze verdienen een duide-
lijke rol in de participatie. Daarnaast willen wij dat de gemeente 
opzoek gaat binnen de samenleving. Participatie voor iedereen 
mogelijk maakt. Dat betekend het inzet-
ten van andere instrumenten. Niet altijd 
een bewonersavond, maar ook de wijken 
in en nieuwe participatievormen uitpro-
beren. Daarmee zorgen wij dat de 
gemeente stappen vooruit komt.
Tim Endeveld
Fractievoorzitter GroenLinks
GL.t.endeveld@rheden.nl

Belangrijk jaar voor Velp

Met de omringende gemeenten heeft Rheden hard gewerkt aan 
plannen voor de toekomst. Een belangrijke uitkomst is dat er 
zeer veel woningen zullen worden gebouwd in Velp en net over 
de grens in Arnhem. Er komen tienduizenden nieuwe inwoners 
bij.

Voor Velp heeft dat grote consequenties. Bijvoorbeeld is de 
vraag wat de impact is van alle nieuwe inwoners op landschap 
en natuur. Nieuwe inwoners gaan ook naar buiten, laten ook de 
hond uit. Wat betekent dat voor de Posbank? En komen er 
nieuwe uitlaatplekken en wandelgebieden? Ook is de vraag wat 
het betekent voor de verkeersveiligheid in Velp. Met zoveel 
nieuwe inwoners is het steeds urgenter om werk te maken van 
de herinrichting van de Hoofdstraat. En tot slot: waar gaat 
iedereen werken?

In 2024 gaan in de gemeenteraad veel besluiten worden geno-
men die allemaal in meer of in mindere mate bepalend zijn voor 
de identiteit van Velp. Als CDA zullen wij ervoor waken dat Velp 
haar dorpse identiteit behoud. Voor ons 
is de verbinding met natuur en land-
schap cruciaal.

Peter Paul Geelen 
Raadslid CDA
cda.pp.geelen@rheden.nl

De grens is bereikt, problemen bij 
station dieren moeten opgelost worden 
Inwoners van Dieren zijn de problemen bij het station inmiddels 
meer dan zat. Kapotte liften, overlast van jeugd en zelfs brand-
stichting hebben zich ondertussen al afgespeeld bij het station. 
VVD-Rheden is van plan het voortouw te nemen om samen met 
andere partijen dit probleem aan te pakken. 
Het is een maand die in het teken moet gaan staan van actie. 
Daarom zullen wij bij de volgende raadsvergadering op 30 janu-
ari noodzakelijke maatregelen voorstellen. Het is namelijk tijd 
dat de gemeente haar verantwoordelijkheid (nogmaals) neemt 
en ProRail duidelijk maakt dat de grens is bereikt en het pro-
bleem nu écht opgelost moet worden. 
De huidige situatie is voor ons als raad absoluut onacceptabel. 
Mensen die afhankelijk zijn van de liften missen afspraken, 
omdat zij het station niet op kunnen komen. Daarnaast ervaart 
de buurt al geruime tijd overlast, waar nog geen passende 
oplossingen voor zijn gevonden.  
De Rhedense VVD-fractie roept alle betrokken partijen op om 
samen ervoor te zorgen dat het station 
in Dieren goed gaat functioneren. Voor 
ons is duidelijk wat moet gebeuren: 
voorkomen dat liften kapot gaan, snelle 
reparatie en een versterking van de 
handhaving op het station.  

Jelte Kolkman
Raadslid VVD
vvd.j.kolkman@rheden.nl

van de gemeenteraad

Zo zie ik dat!      Column

Participeren, hoe doe je dat?
We hebben het onder meer gehad over participatie in de eerste 
weken van dit jaar. Heel belangrijk natuurlijk. Participatie gaat 
over meedoen in de samenleving, en eigenlijk iedereen vindt 
dat iedereen (ongeacht wat dan ook) mee moet kunnen doen. 
Toch?
Tot zover is het simpel. Maar goede mogelijkheden voor inwo-
ners om te participeren beginnen met de juiste kaders. Zeg 
maar de randvoorwaarden. Als gemeenteraad moeten we die 
vastleggen en het college heeft daar een voorzet voor gegeven.
Dan blijkt hoe verschillend we in de wedstrijd zitten. De reacties 
varieerden van ‘een prima nota’ tot ‘nog niet rijp voor besluit-
vorming’. Ga er maar aan staan als college.

Laat ik u geruststellen: het komt vast goed. Het duurt mis-
schien iets langer, maar die kaders komen er. Het moet nog 
even iets helderder op papier komen te staan, zodat het straks 
ook werkt in de praktijk. Want daar gaat het uiteindelijk om.
Dus met plannenmakerij naar de mensen toe, in een zo vroeg 
mogelijk stadium. Omdat het altijd een samenspel is. Mensen 
niet laten stuiten op een ‘muur van 
welwillendheid’, zoals een bestuurslid 
van een wijkvereniging het noemde. 
Het gaat om gehoord en gezien worden, 
ongeacht het vervolg.

Erik Roumen
Fractievoorzitter D66
D66.e.roumen@rheden.nl


